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Valberedningen har under den gångna säsongen haft ett 30-tal möten, där vi träffat 
olika kategorier av intressenter till HV71. Som potentiella styrelseledamöter, sponsorer, 
styrelse, fans, med flera. Vidare har valberedningens ledamöter varit deltagande i olika 
aktiviteter som föreningen anordnat – partnerfrukostar, medlemsmöten mm.  Allt för att 
få så bred input som möjligt. Allt för att i största möjliga mån få en styrelse i HV71 som 
motsvarar de förväntningarna som medlemmarna har och som verksamheten kräver.
Samtliga i valberedningen har deltagit på minst ett styrelsemöte vardera. 
 
Sportsligt nådde inte våra representationslag uppsatta mål. Men trots allt är det till-
fredsställande att både dam och herr är kvar i SDHL respektive SHL. Glädjande är att 
våra ungdomslag gjort bra ifrån sig, samt att antalet landslagsspelare på ungdomssidan 
varit rekordstort.
 
Vår förening genomgår en stor förändringsprocess. Framför allt inom sporten, där ny 
kompetens tillkommit. Tjänsten som arenachef har också blivit tillsatt. Här har styrelsen 
gjort ett grundläggande och genomtänkt arbete. Vidare har styrelsen fördjupat samar-
betet med Jönköpings kommun, påbörjat en långsiktig fastighetsplanering,  jobbat med 
organisationsstabilitet mm.
 
Vi konstaterar också att samarbete med partners förstärkts och att vi haft utsåld arena 
över 20 gånger under säsongen. Vi vill rikta ett stort tack till vår trogna publik, NBS och 
tifo-gruppen som gjort våra hemmamatcher till starka upplevelser.

Under året har styrelsen fått skjuta till ekonomiska medel för att förstärka vår SHL-
trupp, som i sin tur gjort att vi genom kvalspel är kvar i högsta serien. Tack vare bl a 
Mello-arrangemang uppnår föreningen ett tillfredsställande ekonomiskt resultat. Det är 
vår förhoppning att kommande år ger möjligheter till mer långsiktigt strategiarbete inom 
prioriterade områden. Bättre sportsliga framgångar ska borga för detta.

Numerären i styrelsen var i år, till att börja med sju personer.  Dessvärre har två avhopp 
ägt rum från styrelsen under året och sedan arbetat vidare med 5 ledamöter.  

Valberedningen har i sitt rekryteringsarbete lagt stor vikt vid olika kompetensområden 
som är viktiga i kommande styrelsearbete. Vårt förslag till styrelsenumerär är fortsatt sju 
personer. 



 Detta protokoll sammanfattar de diskussioner som förevarit vid valberedningens
tidigare sammankomster under verksamhetsåret.
 
§ 1 Ordföranden förklarade mötet öppnat
 
§ 2 Till att föra protokoll vid dagens sammanträde utsågs ordföranden och att justera 
detsamma utsågs Henric Wahlberg, Frida Boklund och Jan Hedell.
 
§ 3 HV71:s styrelse har under verksamhetsåret 2024-2025 bestått av följande
ledamöter:
Anna-Lena Isaksson, Jönköping. Vald till årsmötet 2025
Stefan Axelsson, Värnamo. Vald till årsmötet 2025
Andreas Davidsson, Örebro. Vald till årsmötet 2026 (avhopp från styrelsen hösten 2024)
Jörgen Fredsson, Jönköping. Vald till årsmötet 2025 (avhopp från styrelsen hösten 2024)
Katarina Leijonberg, Jönköping. Vald till årsmötet 2025 
Stefan Axelsson, Huskvarna. Vald till årsmötet 2025
Christer Ljungberg, Jönköping. Vald till årsmötet 2026
 
§ 4 Revisorer i föreningen har under verksamhetsåret varit Grant Thornton AB med 
Martin Stoor Elmsjö som huvudansvarig och Marcus Jonasén som medrevisor.
 
§ 5 Valberedningen beslutade att föreslå årsmötet att styrelsens numerär ska vara
sju ledamöter under verksamhetsåret 2025-2026.
 
§ 6 Valberedningen beslutade föreslå årsmötet omval av Anna-Lena Isaksson till
föreningens ordförande fram till årsmötet 2026
Omval: Valberedning beslutade föreslå omval av Stefan Axelsson, Huskvarna,
fram till årsmötet 2027 
Nyval: Valberedningen beslutade föreslå nyval av Kristina Laurelli, Jönköping,
fram till årsmötet 2027
Nyval: Valberedningen beslutade föreslå nyval av Daniel Johansson, Jönköping,
som ny ledamot fram till årsmötet 2027
Nyval: Valberedningen beslutade föreslå nyval av Jonas Askerlund, Huskvarna,
som ny ledamot fram till årsmötet 2026
Nyval: Valberedningen beslutade föreslå nyval av Jesper Fasth, Huskvarna,
som ny ledamot fram till årsmötet 2026
 
§ 7 Konstaterades att, under förutsättning att årsmötet fattar beslut i enighet med valbe-
redningens förslag, kommer HV71:s styrelse under verksamhetsåret 2025-2026 bestå av 
följande ledamöter:
Anna-Lena Isaksson, ordförandevald till årsmötet 2026
Stefan Axelsson vald till årsmötet 2027
Kristina Laurelli vald till årsmötet 2027 
Daniel Johansson vald till årsmötet 2027 
Jonas Askerlund vald till årsmötet 2026
Jesper Fasth vald till årsmötet 2026
Christer Ljungbergh tidigare vald till årsmötet 2026



§ 8 Valberedningen beslutade att föreslå på föreningens årsstämma omval på Grant 
Thornton AB med Martin Stoor Elmsjö som huvudansvarig och Marcus Jonasén som 
medrevisor till och med årsstämman 2026.
 
§ 9 Valberedningens förslag till styrelsearvode för verksamhetsåret 2025-2026:
Enligt tidigare beslutad praxis för arvoden till styrelsen, grundas arvodet på inkomstbas-
beloppet för aktuellt år. Inkomstbasbeloppet höjdes 2025 från 76 200 kr till 80 600 kr
 
Ordförande 1,2 ibb x 80 600 kr = 96 720 kr (91 440 kr)
Ledamot 0,35 ibb x 80 600 kr = 28 210 kr (26 670 kr)
För vice ordförande utgår inget extra arvode. 
Våra förslag bygger på oförändrad princip. Totala styrelsearvoden 265 980 kr
(innevarande år 251 460 kr)
 
§ 10 Beslutades att valberedningens protokoll ska läggas ut på föreningens kansli 
senast 28 maj 2025 enligt föreningens stadgar. Då inga övriga frågor förelåg, förklarade 
ordföranden verksamhetsårets valberedningsarbete för avslutat och tackade valbered-
ningens ledamöter för gott arbete och engagemang 
  
Kort presentation av våra förslag till nyval:

Jonas Askerlund arbeter idag som global inköpschef på BabyBjörn i Lanna. BabyBjörn 
är ett entreprenördrivet familjeföretag med internationell inriktning och omsätter ca 1 200 
milj kr. Jonas har bl a mångårig erfarenhet av strategiska inköp, inköpsledning, kost-
nadseffektivitet, kvalitetssäkring och konkurrenskraftighetsbeslut. Tidigare har Jonas 
också haft olika inköpschefsroller på Husqvarna AB. Utöver sin yrkesroll har Jonas ett 
genuint hockeyintresse. Har varit aktiv som spelare, ledare och domare i över 20 år
 
Kristina Laurelli arbetar idag som CFO på Infobric. Ett förtag som utvecklar digitala lös-
ningar för att förbättra säkerhet, effektivitet och hållbarhet inom byggbranchen. Kristina 
har över 20 års erfarenhet som CFO från olika branscher, med fokus på arbete med 
förvärv, fastigheter och finansiering. Kristina är en hängiven HV-supporter med brett 
idrottsintresse. Hon har stor  erfarenhet från föreningslivet och en bakgrund som elit-
orienterare. historik samt känsla för att utveckla för förening vidare till uppsatta mål. 

Daniel Johansson är idag VD på Bufab Sverige (Värnamo) och har erfarenhet från le-
dande befattningar inom bl a Fagerhult- och Pooliakoncernen. Daniel har också bl a varit 
ansvarig för Fagerhults samarbete med HV71 och är en hängiven supporter. Med Daniel
får vi en person med gedigen ledarerfarenhet, kompetens inom försäljning och mark-
nadsföring samt erfarenhet från styrelse- och föreningsarbete. Allt i kombination med en 
stort HV-hjärta.



Jesper Fasth är en meriterad NHL-spelare med HV-bakgrund. Jesper har spelat ca 700 
matcher för New York Rangers och nu senast Carolina Hurricanes. Jesper kommer att
tillföra unika erfarenheter från hans hockeykarriär. I kombination med uppdrag från Carolina 
kommer Jesper kunna ge vår förening ny input som gagnar vårt arbete på både kort och 
lång sikt. Jesper kommer att bidra med sina NHL-erfarenheter i HV’s kultur- och värde-
grundsarbete.
 
 
Vid protokollet:

Anders Magnusson / Ordförande

Justeras:

Henric Wahlberg.                               Frida Boklund.                                        Janne Hedell


